

《单词百科:ACDS是什么意思?ACDS怎么发音?ACDS的解释和用法》

英语单词ACDS是什么意思?ACDS怎么读?ACDS怎么发音?简答网为您整理了ACDS的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



ACDS的意思

1、[计]= Advanced Command Data System,先进指挥数据系统;

ACDS的双语例句

1、The retention and adsorption of HACDS in the core are the main mechanisms for wettability change.

分析认为HACDS在岩心中形成吸附膜是导致岩心润湿性改变的主要原因。

2、ACDS: APEC Communications and Database System

亚太通讯与数据系统

3、ACDs show some common characteristics as followed: with long history, being the center of regional politics, economics and culture;

三角洲顶点城市具有以下共同特征：历史悠久、是区域政治中心、历史文化名城；

4、The R-GSS model is composed of three components as follows: Access Control Decision Server (ACDS), LDAP Directory Service Server and Access Control Execution Server (ACES).

整个系统包括三个部分：访问控制决策子系统、LDAP目录服务器和访问控制实施子系统。

5、The results showed that: (1) The ACDs for dry matter of the meat and bone meal, Peru fish meal, cottonseed meal and soybean meal were higher, which were 60.69%, 59.07%, 61.08%, 57.99%, respectively.

结果表明：（1）草鱼对肉骨粉、秘鲁鱼粉、棉籽粕、大豆粕的干物质表观消化率较高，分别为60.69%、59.07%、61.08%、57.99%；

6、As two basis forms for ACDs, the designing methods of HDP (heuristic dynamic programming) and DHP (dual heuristic programming) have been introduced. Comparing with the characteristics of HDP and DHP, we adopt DHP to implement the soft cut-in controller.

介绍了自适应评价控制技术的基本原理，并对自适应评价控制系统中的两种基本形式HDP和DHP的设计方法进行了介绍，结合这两种形式的特点，采用DHP结构来设计软并网控制器。

以上是简答网为您整理的ACDS怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于ACDS的

用法、ACDS的释义、ACDS的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ACDS>